

PROPERTY MARKET

1) 李金萍 深圳产业三区最新土地信息公布，城市更新迭代再加速 | 投资深圳⑨

Li Jinping Shenzhen's latest land information for the three industrial zones is released, and urban renewal is accelerating | Invest in Shenzhen ⑨

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: 21jingji.com | 24h

2) 深圳二手房在售量创新高格隆汇8月12日 | 深圳市房地产中介协会发布数据显示，根据公开在售二手房源量数据统计，8月12日，深圳共有63353套有效二手房源在售，较上周增加343套，总量创新高。其中，龙岗较上周增加143套，有效在售16647套；宝安较上周增加76套，有效在售11276套；罗湖较上周增加55套，有效在售8302套。

Shenzhen's second-hand housing sales hit a new high. According to the data released by the Shenzhen Real Estate Agency Association on August 12, according to the statistics of the number of second-hand housing sources for sale, on August 12, there were 63,353 valid second-hand housing sources for sale in Shenzhen, an increase of 343 units from the previous week, and the total amount hit a new high. Among them, Longgang increased by 143 units from the previous week, with 16,647 units for sale; Ba...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: gelonghui.com | 24h

3) 继续和咖姐来看深圳豪宅房价变化情况，以及8月业主最新报价。今天来看福田区经典豪宅片区——香蜜湖片区，近一年房价变化如何？过去的一年内，香蜜湖片区的挂盘均价...

Let's continue to look at the changes in Shenzhen's luxury housing prices and the latest offers from owners in August. Today, let's look at the classic luxury housing area in Futian District - Xiangmihu area. How have the housing prices changed in the past year? In the past year, the average listing price in Xiangmihu area...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: news.szhome.com | 24h

4) 光明肉业：光明肉业关于收到房屋及土地征收补偿款的进展公告

Bright Meat: Bright Meat's progress announcement on receiving compensation for house and land acquisition

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: xp.stcn.com | 24h

5) 上周，龙岗区举行了“龙岗区土地空间推介大会”，大会推出25个招商项目，其中3个招拍挂居住用地、15个重点区域集中连片项目、7个工业上楼项目。前面我们已经对招拍挂...

Last week, Longgang District held the "Longgang District Land Space Promotion Conference", which launched 25 investment projects, including 3 residential land for bidding, auctioning and listing, 15 concentrated and contiguous projects in key areas, and 7 industrial projects. We have already introduced the bidding, auctioning and listing...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: news.szhome.com | 24h

6) “看着看着房价就降了”，广深二手房成交占比提升 近一个月，广州、深圳两地放松限购、降低首付、降低新增房贷利率等重磅政策的效果在逐渐减弱，尽管现阶段各家研究机构统计的成交数据仍维持在相对高位，但多... 每日经济新闻 10:51

"House prices are falling as time goes by", the proportion of second-hand housing transactions in Guangzhou and Shenzhen has increased for nearly a month. The effects of important policies such as relaxing purchase restrictions, reducing down payments, and reducing new mortgage interest rates in Guangzhou and Shenzhen are gradually weakening. Although the transaction data compiled by various research institutions at this stage remain at a relatively high level, many... Daily Economic News 10:51

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: house.ifeng.com | 24h

7) -关于光明区公明街道李松荫社区土地整备利益...

-About the benefits of land preparation in Lisongyu Community, Gongming Street, Guangming District...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: szgm.gov.cn | Official 24h

8) 保障性住房建多少、怎么建、怎么管，最新进展→ 当前，为加大保障性住房建设和供给，满足工薪群体刚性住房需求，各地正加紧筹建配售型和配租型保障性住房。深圳、广州、西安、杭州等城市已开工建设一批配售... 新华社 08:10

How much affordable housing should be built, how to build it, and how to manage it. The latest progress → At present, in order to increase the construction and supply of affordable housing and meet the rigid housing needs of the working class, various places are stepping up the construction of sales-oriented and rental-oriented affordable housing. Shenzhen, Guangzhou, Xi'an, Hangzhou and other cities have started construction of a batch of sales-oriented... Xinhua News Agency 08:10

translated by Google

Found on Aug 13, 2024 | Source: house.ifeng.com | 24h

9) 08-12 已回复 现在在罗湖, 现在再新购住房, 明年不忙一年能申请初中学位?

08-12 Replied I currently live in Luohu. If I buy a new house now, can I apply for a junior high school place if I am not busy next year?

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: szlh.gov.cn | Official 24h

10) 深圳市城市建设档案馆关于《深圳市住房和城乡建设局2024年网络安全监测预警服务项目》定标结果公...

Shenzhen Urban Construction Archives announces the results of the bid for the Shenzhen Housing and Construction Bureau's 2024 Cybersecurity Monitoring and Early Warning Service Project...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: zjj.sz.gov.cn | Official 24h

DEVELOPERS

11) 广东: 督促房企通过多种方式筹措资金自救, 杜绝房企“躺平摆烂” 格隆汇8月10日 | 广东省住房和城乡建设厅网站消息, 8月8日上午, 广东省住房和城乡建设厅、广东省高级人民法院、国家金融监督管理总局广东监管局、深圳监管局联合召开全省保交房及城市房地产融资协调机制工作调度会。会议强调, 打好商品房住房项目保交房攻坚战, 切实做好保交房工作, 对保障购房人合法权益, 促进房地产市场平稳健康发展具有重要意义, 要坚决完成目标任务。建立以城市为单元、以项目为载体的城市房地产融资协调机制是改变房地产开发融资方式, 一视同仁满足不同所有制房地产企业合理融资需求的重要举措, 要坚决贯彻落实好, 确保取得更大成效。会议要求, 要坚决打好打赢保交房攻坚战, 切实做好保交房工作, 推动城市房地产融资协调机制取得更大成效。督促房企通过资产处置变现等多种方式筹措资金自救, 坚决杜绝房企“躺平摆烂”。

Guangdong: Urge Developers to raise funds through various means to save themselves and prevent Developers from "lying flat and playing rotten" Gelonghui August 10th Guangdong Provincial Department of Housing and Urban-Rural Development website news, on the morning of August 8, Guangdong Provincial Department of Housing and Urban-Rural Development, Guangdong Provincial High People's Court, Guangdong Supervision Bureau of the State Financial Supervision and Administration Bureau, Shenzhen Supervis ...

translated by Google

Found on Aug 10, 2024 | Source: gelonghui.com

12) 招商蛇口深圳公司会展ONE社群8月生活指南出炉, 聆听热爱的回响 2023年, 招商蛇口在深圳提出“M+美好生活解决方案”, 发起“美好生活圈共建计划”, 协同旗下7大业态, 共建美好湾区 凤凰网房产深圳站 09:55

The August Life Guide of the Exhibition ONE Community of China Merchants Shekou Shenzhen Company is released, listening to the echo of passion In 2023, China Merchants Shekou proposed the "M+ Better Life Solution" in Shenzhen, launched the "Better Life Circle Co-construction Plan", and coordinated its 7 major business formats to build a better bay area together Phoenix Real Estate Shenzhen Station 09:55

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com | 24h

13) 招商蛇口深圳公司交出超“燃”产品力答卷 2024年的置业市场, 深圳人的购买力真的下降了吗? 其实不然, 上月深圳市2024年1-6月在售现房数据出炉, 招商蛇口深圳公司落子龙岗的百万品质大城——招商臻城, 2024... 凤凰网房产深圳站 09:54

China Merchants Shekou Shenzhen Company has delivered a super "burning" product answer sheet. In the real estate market in 2024, has the purchasing power of Shenzhen people really declined? In fact, not really. Last month, the data on the sale of existing houses in Shenzhen from January to June 2024 was released. China Merchants Shekou Shenzhen Company has set up a million-dollar quality city in Longgang - China Merchants Zhencheng. In 2024... Phoenix Real Estate Shenzhen Station 09:54

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com | 24h

14) 乘风破浪, 招商蛇口深圳公司暑期夏令营火热招募 坚持“美好生活承载者”的品牌理念, 在持续提供高品质产品和美好生活服务的同时, 招商蛇口深圳公司也坚守初心, 怀揣热忱, 持续创造更多美好生活新体验, 以实... 凤凰网房产深圳站 09:57

Riding the wind and waves, China Merchants Shekou Shenzhen Company is recruiting for summer camps. Adhering to the brand concept of "the carrier of a better life", while continuing to provide high-quality products and better life services, China Merchants Shekou Shenzhen Company also sticks to its original intention and continues to create more new experiences of a better life with enthusiasm to achieve... Phoenix Real Estate Shenzhen Station 09:57

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com | 24h

15) 招商蛇口深圳公司联合前海&宝安营商环境及惠企政策宣讲会 作为招商局旗下的城市综合开发运营板块的旗舰企业, 招商蛇口深圳公司自成立以来, 便持续深耕深圳, 深度融入湾区高质量发展的历史进程, 以产品服务为载体、业... 凤凰网房产深圳站 09:56

China Merchants Shekou Shenzhen Co., Ltd. jointly held a seminar on the business environment and preferential policies for enterprises in Qianhai & Baoan. As the flagship enterprise of the urban comprehensive development and operation sector under China Merchants Group, China Merchants Shekou Shenzhen Co., Ltd. has continued to deepen its roots in Shenzhen since its establishment, deeply integrated into the historical process of high-quality development in the Bay Area, and used products and ser ...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com | 24h

16) 远洋天萃新盘来袭, 地铁直达福田, 户户大阳台!

New property of Sino-Ocean Tiancui is coming, with direct subway access to Futian and large balconies in every apartment!

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.news.fang.com | 24h

17) 2024年南头古城戏剧季落幕 万科为社会文化生活赋能 由深圳市南山区委宣传部、南山区文化广电旅游体育局主办的“2024年南头古城戏剧季”在深圳南头古城落下帷幕 风财讯 13:06 未来 南头

The 2024 Nantou Ancient City Drama Season came to an end. Vanke empowers social and cultural life. The "2024 Nantou Ancient City Drama Season" hosted by the Publicity Department of the Nanshan District Committee of Shenzhen City and the Nanshan District Culture, Radio, Television, Tourism and Sports Bureau came to an end in Nantou Ancient City, Shenzhen. Fengcai News 13:06 Future Nantou

translated by Google

Found on Aug 11, 2024 | Source: fengcx.com

18) 招商蛇口深圳公司8月持续承载美好生活 时光踱步, 走过八月, 怀揣期盼, 与美好迎面相逢 凤凰网房产深圳站 10:02

China Merchants Shekou Shenzhen Company continues to carry a better life in August. Time walks through August, and with expectations, we meet the beauty head-on. Phoenix Real Estate Shenzhen Station 10:02

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com | 24h

POLICY

19) 消化存量商品房, 有速度才有改革效果 去库存、强保障, 优政策、促流通, 已经成为当前推动房地产市场良性循环、健康发展的重中之重。8月7日, 深圳市安居集团有限公司所属企业拟开展收购商品房用作... 中国房地产报 10:12

Digesting the stock of commercial housing, only with speed can the reform be effective. Destocking, strengthening guarantees, optimizing policies, and promoting circulation have become the top priorities for promoting the virtuous cycle and healthy development of the real estate market. On August 7, the company affiliated to Shenzhen Anju Group Co., Ltd. planned to purchase commercial housing for use... China Real Estate News 10:12

translated by Google

Found on Aug 11, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com

20) 深圳安居房新政策: 符合条件可购商品房, 建议稍等

Shenzhen's new housing policy: eligible people can buy commercial housing, but it is recommended to wait

translated by Google

Found on Aug 10, 2024 | Source: sz.news.fang.com

ECONOMY

21) 李金萍 大湾区早报 | 7月广东CPI环比上涨0.3% 核心CPI上涨0.4%; 上半年深圳居民人均可支配收入42107元! 扣除价格因素同比增5.4%

Li Jinping, Greater Bay Area Morning News | Guangdong CPI rose 0.3% month-on-month in July, and core CPI rose 0.4%; Shenzhen residents' per capita disposable income in the first half of the year was 42,107 yuan! Excluding price factors, it increased by 5.4% year-on-year

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: 21jingji.com | Data 24h

22) 深圳: 预计2024年深圳邮轮旅客吞吐量将同比增长550% 深圳正全力发展邮轮旅游经济, 预计2024年全年深圳将始发邮轮27艘次, 接待国际邮轮3艘次。

Shenzhen: It is estimated that Shenzhen's cruise passenger throughput will increase by 550% year-on-year in 2024. Shenzhen is making every effort to develop the cruise tourism economy. It is estimated that Shenzhen will depart 27 cruise ships and receive 3 international cruise ships in 2024.

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: yicai.com | Data 24h

23) 全国首个服务低空经济示范保险条款落地广东 上半年深圳也有探索格隆汇8月12日 | 今日下午, 广东金融监管局发文介绍, 该局于2024年7月指导广东省保险行业协会探索构建科技保险服务机制, 针对低空物流、载人等应用场景, 推出全国首个服务低空经济产业发展的地方性示范条款“广东省低空飞行器综合保险条款”, 为首批EH-216S无人驾驶载人飞行器提供专属风险保障539万元。记者注意到, 年内广东省在低空经济的保险服务方面正持续进行探索。今年上半年, 深圳金融监管局已指导行业发布无人驾驶航空器第三者责任保险示范性条款, 主要为无人驾驶航空器的操控人员在使用、操控无人驾驶航空器过程中因意外事故对第三者造成人员伤亡或财产损失导致的经济赔偿责任提供保险保障。

The country's first demonstration insurance clause for serving the low-altitude economy has landed in Guangdong. Shenzhen has also explored it in the first half of the year. Gelonghui August 12th This afternoon, the Guangdong Financial Regulatory Bureau issued a document introducing that the bureau guided the Guangdong Insurance Industry Association to explore the construction of a technology insurance service mechanism in July 2024, targeting low-altitude logistics, manned and other application.

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: gelonghui.com | 24h

24) 2024全数会从深圳出发, 引领全球数字经济产业新风向标

2024 will all start from Shenzhen, leading the new trend of the global digital economy industry

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: ce.cn | 24h

25) 南山区开展“不七而遇 今夕何夕”七夕系列活动 营造传统婚俗氛围 助力婚庆经济发展

Nanshan District launched a series of activities for the Chinese Valentine's Day with the theme of "What a wonderful Chinese Valentine's Day" to create a traditional wedding atmosphere and boost the development of the wedding economy

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: szns.gov.cn | Official 24h

26) 深圳湾超级商圈太city, 宝安人口热力图火了! 南山等4区超多猛料 8月8日, 深圳市政府新闻办举行“推动高质量发展”系列主题新闻发布会第十一场(南山区推动高质量发展情况), 南山区多位领导介绍有关情况, 并答记者问 咚咚找房 13:49

Shenzhen Bay Super Business District is too city, Bao'an population heat map is hotly discussed! Nanshan and other 4 districts have a lot of hot news. On August 8, the Shenzhen Municipal Government Information Office held the eleventh press conference of the "Promoting High-quality Development" series (Nanshan District's promotion of high-quality development). Many leaders of Nanshan District introduced the relevant situation and answered reporters' questions. Dongdong House Hunting 13:49

translated by Google

Found on Aug 10, 2024 | Source: sz.house.ifeng.com

27) 中指研究院: 重点城市二手房市场延续“以价换量”态势 成交量维持一定规模格隆汇8月12日 | 根据中指数据, 2024年1-7月, 重点15城二手房住宅成交59.0万套, 同比下降2.8%, 7月成交9.9万套, 环比增长2.9%, 同比增长42.5%。价格方面, 根据中指百城价格指数, 2024年7月, 百城二手住宅均价环比下跌0.74%, 已连续27个月环比下跌, 同比下跌6.58%。分城市来看, 7月, 多数城市二手房成交同比增长, 深圳、杭州增幅均超100%, 北京、烟台增幅超50%。其中北京、成都7月成交量均为近一年以来月度最高水平, 上海二手房成交量环比虽有回落, 但仍维持在较高水平。

China Index Academy: The second-hand housing market in key cities continues the trend of "trading price for volume", and the transaction volume maintains a certain scale. According to China Index data, from January to July 2024, 590,000 second-hand residential houses were sold in 15 key cities, a year-on-year decrease of 2.8%. In July, 99,000 houses were sold, a month-on-month increase of 2.9% and a year-on-year increase of 42.5%. In terms of price, according to the China Index 100 City Price In ...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: gelonghui.com | Data

28) 部分产品涨价 全球逆变器市场正在回暖? 格隆汇8月12日 | 据证券日报, “部分逆变器产品已经涨价了, 有客户最近拿货价比几个月前明显上浮。”记者近日在深圳华强北市场走访时, 多名经销商如是说。另有某上市公司相关负责人向记者表示, 近期中东地区市场的需求强劲, 公司部分逆变器产品出现涨价。深度科技研究院院长张孝荣在接受记者采访时表示, 近期全球逆变器市场出现复苏, 这主要得益于新兴市场需求高增长, 加之欧美地区户用储能产品库存持续去化。同时, 中国逆变器市场规模持续增长, 全球逆变器市场景气度也在经历下行后迎来了向上拐点。

Some products have increased in price. Is the global inverter market recovering? Glodon News, August 12th | According to Securities Daily, "Some inverter products have increased in price. Some customers have recently received significantly higher prices than a few months ago." When reporters visited Huaqiangbei Market in Shenzhen recently, many dealers said so. Another person in charge of a listed company told reporters that the market demand in the Middle East has been strong recently, and some ...

translated by Google

Found on Aug 11, 2024 | Source: gelonghui.com

29) 经济挑大梁 生态美如画 南山区绘就高质量发展新图景 2024-08-10 11:09

The economy plays a leading role and the ecology is picturesque. Nanshan District paints a new picture of high-quality development 2024-08-10 11:09

translated by Google

Found on Aug 10, 2024 | Source: sznews.com

INFRASTRUCTURE

30) 深圳湾口岸单日客流记录再创新高, 达15.5万人次 这是深圳湾口岸客流记录今年第三次, 暑期第二次创全面复关以来新高。

The single-day passenger flow record of Shenzhen Bay Port hit a new high, reaching 155,000. This is the third time this year that the passenger flow record of Shenzhen Bay Port has been broken, and the second time during the summer vacation that it has hit a new high since the full resumption of customs clearance.

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: yicai.com | 24h

31) 再创新高! 深港陆路口岸单日客流破88.7万人次, 深圳还将再建一批新口岸

A new record! The daily passenger flow of Shenzhen-Hong Kong land ports exceeded 887,000, and Shenzhen will build a batch of new ports

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: 21jingji.com | 24h

32) 深圳地铁11号线二期工程即将进入试运行阶段

Shenzhen Metro Line 11 Phase II project is about to enter the trial operation stage

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: chinanews.com.cn | 24h

33) 15.5万人次! 深圳湾口岸单日客流再创新高 2024-08-12 20:42

155,000 people! Shenzhen Bay Port's daily passenger flow hits a new high 2024-08-12 20:42

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sznews.com | 24h

34) 近日, 家在网友航拍了深圳海洋大学的进度, 目前一部分已出地面。海洋大学(一期)建设项目总投资60.53亿元, 位于大鹏新区坝光片区, 排牙山路以南、恒科路以东、...

Recently, netizens took aerial photos of the progress of Shenzhen Ocean University, and part of it has emerged from the ground. The total investment of the Ocean University (Phase I) construction project is 6.053 billion yuan. It is located in the Baguang area of Dapeng New District, south of Paiyashan Road, east of Hengke Road,...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: news.szhome.com | 24h

35) 暑运客流高峰迭起 深圳铁路到发旅客超2300万人次

Summer travel peaks: Shenzhen Railway receives and sends more than 23 million passengers

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: stcn.com | 24h

36) 深圳地铁11号线二期全线热滑试验圆满成功 2024-08-12 10:10

Shenzhen Metro Line 11 Phase II hot-rolling test completed successfully 2024-08-12 10:10

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: sznews.com | 24h

37) 闽粤港开启快速通关新模式 近日, 3辆运载出口快件、电子元器件、冷冻禽肉的车辆经厦门海关监管放行, 分别从厦门进出境快件监管中心、厦门火炬(翔安)保税物流中心、龙岩陆地港三地同时发车, 经深圳口岸运往香港, 标志着闽粤港“跨境一锁”快速通关正式启动, 将助推闽粤港跨境业务实现“一锁连三地, 所行皆通途”。 2024-08-12 08:38

Fujian, Guangdong and Hong Kong start a new mode of fast customs clearance Recently, three vehicles carrying export express mail, electronic components and frozen poultry were released by Xiamen Customs. They were dispatched from Xiamen Inbound and Outbound Express Mail Supervision Center, Xiamen Torch (Xiang'an) Bonded Logistics Center and Longyan Land Port at the same time and transported to Hong Kong via Shenzhen Port, marking the official launch of the "cross-border one lock" fast customs cl ...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: cnr.cn

38) 深圳拟建一批新口岸格隆汇8月10日 | 据大湾区之声, 深圳市口岸办党组书记、主任刘卫翔表示, 深圳有16个一类口岸, 是全国口岸数量最多、功能类型最齐全、通关量最大的城市。目前正在实施“强西-优中-补东”战略, 逐步重建和升级老旧口岸。具体来看, 皇岗口岸和沙头角口岸将要重建, 罗湖口岸需要改造升级, 同时规划建设一批新的口岸, 包括河套专用口岸和前海口岸, 有力支持河套和前海两个重大平台的发展。现有口岸功能将有所调整, 其中包括取消沙头角口岸和皇岗口岸的货检功能, 将文锦渡口岸的鲜活货运功能转移到莲塘口岸, 未来实现货运东进东出、西进西出, 更好优化深圳市的交通功能布局。另外在蛇口口岸还要增加跨境直升机出入境服务, 探索建立国内首个海空复合型口岸枢纽。

Shenzhen plans to build a batch of new ports. According to the Voice of the Greater Bay Area, Liu Weixiang, Secretary of the Party Committee and Director of the Shenzhen Port Office, said that Shenzhen has 16 Class A ports, which is the city with the largest number of ports, the most complete functional types, and the largest customs clearance volume in the country. The "Strengthening the West-Optimizing the Middle-Supplementing the East" strategy is currently being implemented to gradually rebu ...

translated by Google

Found on Aug 10, 2024 | Source: gelonghui.com

39) 深圳陆路口岸旅客通关量再创新高 8月10日单日出入境旅客达88.7万人

Shenzhen land port passenger clearance volume hits new high, with 887,000 inbound and outbound passengers on August 10

translated by Google

Found on Aug 11, 2024 | Source: guandian.cn

OTHER

40) 深圳龙岗区土地推介会推3个居住项目 总建筑面积达50万㎡

Shenzhen Longgang District Land Promotion Conference launched 3 residential projects with a total construction area of 500,000 square meters

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [guandian.cn](#)

41) 深圳惊现五折卖房？记者实探！深圳中心城区“五折卖房”？这的确很有噱头。“深圳福田核心区的新房，备案价打五折！358万元可以3房单位！”最近，房产中介小张正卖力推销一个号称打五折的公... 证券时报 08:11

Shenzhen is selling houses at 50% off? Reporters investigate! Shenzhen's central city area is selling houses at 50% off? This is indeed a gimmick. "New houses in Shenzhen's Futian core area are 50% off the registered price! 3.58 million yuan for a 3-bedroom unit!" Recently, real estate agent Xiao Zhang is working hard to promote a public house that claims to be 50% off... Securities Times 08:11

translated by Google

Found on Aug 13, 2024 | Source: [house.ifeng.com](#) | Official 24h

42) 南山区粤暖心系列之粤海街道2024年从“心”出发，越来越“粤”好—重点关爱人群心里赋能计划项目中标公...

Nanshan District Guangdong Warm Heart Series: Yuehai Street 2024 starts from the "heart" and becomes better and better-the key care group psychological empowerment plan project won the bid...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [szns.gov.cn](#) | Official 24h

43) 深圳市龙岗区第七人民医院简竹护理院孝文化长廊建设及一楼会议室党建阵地建...

Construction of the Filial Piety Culture Corridor and the Party Building Base of the First Floor Conference Room of the Jianzhu Nursing Home of the Seventh People's Hospital of Longgang District, Shenzhen...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [lg.gov.cn](#) | Official 24h

44) 深圳市中小企业服务局关于印发《深圳市中小企业服务局中小企业数字化服务商扶持计划操作规程》...

Shenzhen Small and Medium Enterprise Service Bureau issued the "Operational Procedures for the Shenzhen Small and Medium Enterprise Service Bureau's Small and Medium Enterprise Digital Service Provider Support Program"...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [sz.gov.cn](#) | Official 24h

45) 2024-08-12 18:32 深圳二手房在售量创新高！

2024-08-12 18:32 Shenzhen's second-hand housing sales volume hits a new high!

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [jnzstatic.cs.com.cn](#) | Official 24h

46) 一光明区公明街道军地同心打造双拥新格局

- Guangming District Gongming Street military and local governments work together to create a new pattern of supporting the military

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [szgm.gov.cn](#) | Official 24h

47) 盐田区工务署负责建设的深圳市第三十一高级中学正在开展全过程造价咨询招标工作 08/12

Shenzhen No. 31 Senior High School, which is under construction by the Yantian District Public Works Bureau, is currently conducting a full-process cost consulting bidding process 08/12

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [yantian.gov.cn](#) | Official 24h

48) 龙华区国际合作中心拓展功能、迭代升级，积极建设...

The Longhua District International Cooperation Center has expanded its functions, upgraded iteratively, and actively built...

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [szlhq.gov.cn](#) | Official 24h

49) 深圳市龙岗区耳鼻咽喉医院病房输液监控系统建设项目市场调研公告

Shenzhen Longgang District Otolaryngology Hospital Ward Infusion Monitoring System Construction Project Market Research Announcement

translated by Google

Found on Aug 12, 2024 | Source: [lg.gov.cn](#) | Official 24h

This is an automatically generated email.

All headlines and links content displayed above is publicly available content found on publicly available websites.

The headlines and links displayed above were found through Kubro Search(TM), a service from Robotic Online Intelligence Ltd, on the day indicated above, but not necessarily published by the source on the same day. The sender of this email does not make any guarantees or representations as to the content displayed above, especially to its accuracy, and does not take any responsibility and will not be liable for the content distributed, for any errors, omissions or other problems in such content, or for any actions taken that rely on such content.

THIS SERVICE MAY CONTAIN TRANSLATIONS POWERED BY GOOGLE. GOOGLE DISCLAIMS ALL WARRANTIES RELATED TO THE TRANSLATIONS, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY WARRANTIES OF ACCURACY, RELIABILITY, AND ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NON-INFRINGEMENT.